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U svijet pasa sam ušla 1980.godine kada sam kupila svog prvog Engleskog koker španijela. 
Prvu izložbu sam posjetila u kolovozu 1980. dok je moja prva izložba u ulozi izlagača bila već 2 
mjeseca poslije. Tada sam izlagala Afganistanskog hrta koji je bio vlasništvo mog prijatelja. 
Moj suprug Mario Knoll je otprilike iste godine započeo sa uzgojem Lhasa Apso dok je do tada 
već imao i Dobermane.  Danas još uvijek uzgajamo Lhasa apso i Afhanistanske hrtove te se 
možemo pohvaliti sa par nacionalnih i međunarodnih šampiona. Naša uzgajačnica registrirana 
je pod nazivom Excalibur Quest te smo od 1996. do 2003. Godine bili uključen i u uzgoj 
Mopseva, a od tada pa sve do danas i Pomeranaca. 
Svoje pse uglavnom izlažemo u Brazilu, a naši Lhasa Apso su od 2006.godine najuspješniji psi 
u svojoj pasmini te među najuspješnijih 5 pasa svih pasmina. Također smo bili suvlasnici Top 
Pomeranca Južne Amerike te najuspješnijeg psa svih pasmina 2006/2007. godine u Argentini i 
Urugvaju. Iznimno smo ponosni i na činjenicu da smo uzgojili Najuspješnijeg Pomeranca 2013.
godine u Urugvaju. 
Postala sam all-rounder sudac 1995.godine, a od tada sam sudila u skoro svim zemljama 
Južne Amerike, Južnoj Africi, Australiji. Kanadi, Meksiku, Hrvatskoj, Finskoj, Italiji, Poljskoj; 
Portugalu, Danskoj i Luksemburgu.

ANA BEATRIZ KNOLL

I´ve started  my dog´s interest in 1980, when I owned an English Cocker . My first show as visitor 
was in august 1980 and in October the same year I was showing the first dog in the ring. An  
Afghanhound  from a friend. 
My husband Mario Knoll began his Lhasa breeding about the same year, and that time he was very 
involved with dobermanns too. Today we continue to breed both breeds, Lhasas and Afghans, 
and we had made several champions in Brazil and abroad. Our Kennel called Excalibur Quest 
worked with Pugs from 1996 till 2003,  and from this year till now we´ve been  very involved with 
Pomeranians, as breeder and exhibitors..
We are dog exhibitors in Brazil, where actually we have showed Lhasas and Pomeranians. Our 
Lhasas has been number 01 in the breed since 2006 and always between 5 best in the other years. 
We were too the co-owner  Top Pomeranian in South America. N.01 in the breed and top 10 all 
breed 2006/ 2007 in Argentine and Uruguay. We bred the Pomeranian Number 01 All breed in 
Uruguay 2013.
I  have been judging as all rounder since 1995 and Mario since 1998 in several Brazilian shows, 
all breeds and specialties. I had judged in almost all countries from South America, South Africa, 
Australia, Canada, Mexico, Croatia, Finland, Italy, Poland,  Portugal, Denmark and Luxemburg.  


